
wvniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTMYIvIIJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (l5)

|$rzej Augustynowicz,ŁukaszMarcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena
JakuÓ, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Robert
Lęwkowicz,Piotr Adam Półtorak, Anna Pszczołka,Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,
Monika Targońska-Dakowicz, Jarosław Aleksander Zalej ski

Ad.10

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski przeszedł do
PuŃtu 10 porządku obrad - Uchwała w sprawie skargi na działalnośó kierownika
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pan Marek Kojło odczytał
treŚÓ uchwały wrazzuzasadnieniem. Uchwała stanowi załącznikNr 15 do protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jaroslaw Aleksander Zalejski_ otworzył
dyskusję.

Radni nię mieli pytań.

Glosowano w spralvie:
Uchwała w sprawie skargi na działalność kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej.

wvniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUĘ SIĘ: 1, BRAK GŁoSU: 0, NIEOBECNI: 0

W}rniki imienne:
ZA(I4)
Łukasz Marcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena Jakuó, Marek Kojło,
Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Robert Lewkowicz, Pioir Adam
PÓłtorak, Anna Pszczółka, Tomasz Sawicki, Adam Szmurło, Monika Targońska_
Dakowicz, Jarosław Aleksander Zalej ski
WSTRZYMUĘ SĘ (1)
Andrzej Augustynowicz
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Ad.l1

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski przeszedł do

punktu 11 porządku obrad_ Uchwała w sprawie wyrażeniazgody nazawarcie
zGminąSupraśl porozumienia międzygminnego dotyczącego przejęcia przez Gminę
Supraśl r ealizacji zadań w zakresie publicznego transpońu zbiorowego.

Kierownik Wydz. BGGN - Pan Piotr Kruszewski Burmistrz Supraśla zwrócił się z

prośbą o zawarcie stosownego porozumienia międzygminnego dotyczącego

powierzenia Gminie Supraśl ptzaz Gminę Wasilków zadah z zak<resv publicznego

transportu zbiorowego na części linii Białystok-Supraśl przebiegających na terenie

administracyjnym Wasilkowa świadczonych ptzez PKS Nova S.A. z siedzibą w

Białymstoku, Gmina Supraśl podjęła stosowne kroki formalno-prawne zmierzające do

zavłarcia umowy o świadczenie usług komunikacyjnych w zakresie publicznego

transportu zbiorowego w celu utworzenia odrębnych linii komunikacyjnych na trasie

przejazdrs Białystok_Supraśl. Biorąc pod uwagę fakt, że nowo tworzone linie

komunikacyjne będą przebiegaó przezteren gminy Wasilków, aw szczególnoŚci przlz
Nowodworce i będą z niej mogli korzystaó mieszkańcy Wasilkowa, zasadnym jest

uregulowanie prawne tej sprawy poprzez zavłarcie porozumienia międzygminnego.

Porozumienie takie stworzy formalną podstawę do zawarcia umowy pomiędzy Gminą

Supraśl a PKS Nova S.A. Białystok. Przepisy ustawy (art. 4 ust.l pkt 4) z dnia 16

grudnia 2010 r. o publicznyn transporcie zbiorowym (Dz. U. z 2018 r., poz. 2016 z

późn. zm,) niejako na\<Ładają obowiązek na jednostki samorządu terytorialnego

zavłarcię odpowiednich porozumień dotyczącychtransportu publicznego w prąpadku,

gdy linia komunikac yjna przebiega przez teren miast i gmin sąsiaduj ących.
W związku z povłyższym zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały przez Radę

Miejską w Wasilkowie.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski- otworzył

dyskusję.

Radni nie mieli pytań.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski zamknął

dyskusję, poddał pod głosowanie jawne uchwałę, dodał, żeuzyskałapozytywną opinię

Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej,która stanowi załącznik Nr
16 do protokołu.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie wyrażeniazgody nazawarcie z Gminą Supraśl porozumienia
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międzYgminnego dotyczącego przejęcia przez Gminę Supraśl realizacji zadńw
zakresie Publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznikNr 17 do protokofu.

włniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA(l5)
Andrzej Augustynowicz, ŁŃasz Marcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena
JakuÓ, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Ro6ert
Lewkowicz,Piotr Adam Póhorak, Anna Pszczółka, Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,
Monika Targońska-Dakowicz, Jarosław Aleksander Zalej ski

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jaroslaw Aleksander Zalejski zaruądził
przerwę o godz. l6a5.

Obrady wznowiono o godz. 1702.

Ad.12

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski przeszedł do
Punktu t2 porządku obrad - Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloleiniej Prognozy
Finansowej Gminy Wasilków nalata2020 -2034,

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska omówiła wspólnie Wieloletnią
Prognozę Finansową i budżet gminy na2020 rok.
Obowiązek sporządzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej jest jedną
zzasadniczych zmian wprowadzonych ustawą zdnia 27 sierpnia 2009 roku
odnoszących się do zagadnień gospodarki finansowej jednostek samorządu
terYtorialnego, Regulacja ta sfulłarza mozliwość kompleksowej ana\izy
sYtuacji finansowej jednostki oraz możliwośó oceny podejmowanych przedsięwzięó
z PersPektywy ich znaczenia dla samorządu. W zamyśle prawodawcy wielo|etnia
Ptognoza finansowa jednostki samorządu terytorialnego ma byó instrumentem
nowoczesnego zarządzania finansami publicznymi. Podstawą opracowania
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków jest projekt uchwały
budzetowej na 2020 rok, dane sprawozdawcze z wykonania budzetu Gminy
Wasilków zalataz\I7 i20I8, wartości planowane na koniec III kwartału 2019 roku
oruz wYtYczne Ministra Finansów dotyczące założeń makroekonomicznych dla
Potrzeb spotządzania wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu
terfiorialnego. Art. 227 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach
publicznych (tj. Dz,U. z20I7 r. poz.2077 zpóźn. zm.) zakłada, iż wieloletnia
Prognoza finansowa obejmuje okres roku budzetowego oraz co najmniej trzęch
kolejnych lat budżetolvych. Z ust.2 powołanego artykułu wynika, iżprognozę kwoty
dfugu, stanowiącą integralną częśc wieloletniej prognozy finansowej, sporządza się
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na okres na który zaciągnięto lub planuje się zaciągnąó zobowiązanie, Na dzień

podjęcia uchwały, spłatę zobowiązań przewiduje się do roku 2034. W związku

z povłyższym, Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Wasilków zostaŁa

przygotow ana na lata 2020 -203 4.

Kwoty wydatków wynikające z limitów wydatków na przedsięwzięcia nie

vłykłaczają poza okres prognozy kwoty długu. Nie planuje się także wydatków

z$ńuniewymagalnych poręczeń i gwarancji, które przelłaczałyby okres prognozy

kwoty długu.

Prognozy dochodów Gminy Wasilków dokonano w podziałach merytorycznych,

a następnie sklasyfikowano w podziały wymagane ustawowo. Podziń merytoryczny

został sporządzony za pomocąparagrafów klasyfikacji budżetowej i objął dochody

bieżące i majątkowe.

Planowane na rok 2020 dochody bieżące oszacowano na podstawie analizy planu

III kwartałl 2019 r. oraz przęwidywanego ich wykonania za 2019 rok ptzy

uwzględnieniu zmian ustawowychw 2020 t,

Ponadto założono deficyt budżetu w kwocie 2 853 746 zŁ (liczony matematycznie

przy czym kwota dochodów w wysokości23ż7 327 zł zostanie przeznaczona na

spłatę kredytu na wyprzedzające finansowanie i deficyt faktyczny wlmiesie

5 181 073 zŁ. Przychody w wysokoś ci2 6 56 30I ń, pochodzące z wolnych środków,

o których mowa w art. 2|7 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych, w całości

zostaną przeznaczone na pokrycie deficytu. Rozchody w kwocie 1 830 000 zł

wynikającą ze spŁaty rat kapitałowych kredytów oraz wykupu obligacji i deficyt w

wysokości 2 524 7'l2 złplanuje się pokryó zzaciągniętych kredytów.

Biorąc pod uwagę przewidywane wykonanie roku 2019, szacuje się, iż na koniec

tego roku pozostaną do dyspozycji wolne środki, co najmniej w wysokości ujętej w

budżecie. Głównie będą pochodziły z dochodów, które wpłynęły lub wpłyną w 2019

narealizację projektów, a których realizacja nie odbędzie się już w roku 2019, a

odbędzie się w roku 2020.
Na rok 2020 zaplanowano wzrost dochodów i wydatków biezących

w porównaniu do lat poprzednich, W zakresie dochodów majątkowych wykazano

wartości szacunkowę zę sprzedaży majątku i założono ich wzrost w 2020 r.

w porównaniu do lat poprzednich. Założono pozyskiwanie na inwes§cje środków

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej oraz z budZetu państwa. W kolejnych

latach nadwyżka budżetowa zostanie przęznaczona na spłatę rat zaciągniętych

kredyów. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wasilków na lńa 2020 -

2034 spełnione są indywidualne wskaźniki spłaty w latach 2020 _ 2034 na

dopuszczalnym p o zio mi e.

W 2030 roku dochody ze sptzedaży majątku zaplanowano na poziomie 3

000 000,00 zł. Do sprzedaży ptzewidziane są działki w kwocie przewyższającej

nieznacznie zaplanow aną w budzec ie.
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DochodY budzętu w 2020 w roku szacuje się w wysokości 84 765 903 zł, ztego:
l) bieżące w wysokoś ci 7 5 7 56 37 4 zł,
2) rnajątkowe w wysokości 9 009 529 zł.

Wydatki budzetu w wysokoś ci 87 619 649 zł, z tego:
1) biezące w wysokości75 306 073 zł,
2) nrajątkowe w wysokości I2 3I3 576 zł.

W budzęcie tworzy się rezerwy:
1) ogólną w wysokości - 209 500 zł,
2) celowe w wysokoś ci - 245 500 zł, z przeznaazeniem na:

a) zarządzanie kryzysowe w kwocie - 245 50O zł.
Limity wydatków na zadania irrwestycyjne realizowane w roku 2020.
WYdatki na programy i projekty realizowan e z udziałem środków pochodzących z Unii
Europejskiej.
DoclrodY w kwocie 2 32] 327 zł pIzeznacza się na spłatę kredytu na wyprze dzające
finansowanie.
DeficYt budzetu wwysokości 5181 0J3zł, który zostanie pokryty przychodami
pochodzącymi z:

I) zaciąganych kredytów w kwocie 2 524 JJ2 zł,
2) wolnYch Środków, jako nadwyzki środków pienięznych na rachunku bieżącym

budzetrr gmirry wynikających z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych,
kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie -2 656 30I zł.

Łączną kwotę przyclrodów budzetu w wysokości 7 01 I O13 zł oraz łączną kwotę
rozchodów budzetu w wysokoś ci 4 15] 32'7 zł.
LimitY zobowiązań ztytułu emisji papierów wartościowyclr, kredytów i pożyczek
zaciąganychna
1) sfinansowanie przejściowego delicytu budzętu - w kwocie 4 000 O0O zł,
2) sfinansowanie planowanego deficytu budzetu - w kwoci e 2 524 772 zł,
3) sPłatę wczeŚniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowyclr

oruz zaciągniętych pożyczek i kredytów - w kwocie 1 830 000 zł.
Ustala się dochody wkwocie 2I5 000zł zt7Ąułu wydawania zęzwoleń na sprzedaż
naPojow alkoholowych oraz wydatki w kwocie 2I0 00O zł na realizację zadań
okreŚlorrych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych.
Ustala się wYdatki w kwocie 5 000 zł na ręalizację zadań określonych w gn-rinnym
programie przeciw działania narkomanii,
Ustala się dochody w kwoci ę 3 742 396 zł ztytułu opłat za gospodarowanie odpadami
oraz wYdatki w kwocię 3142396 zł na pokrycie kosztów systemu gospodarowania
odPadami komunalnymi określonych w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku
w gminach,
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Ustala się dochody w kwocię 32 000 zł i wydatki w kwocie 32 000 zł w zwtązktl

z realizacją zadai określonych ustawą - Prawo ochrony środowiska.

Wyodrębnia się w budżecie kwotę 2'l0 823 zł do dyspozycji sołectw.

Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych zbudżętu gminy.

Plan przychodów i kosztów samorządowych zakładów budzetowych: przychody -
I8I5 657 zł,koszty - 1 815 657 zł.

Plan dochodów i wydatków dla wyodrębnionego rachunku dochodów oświatowych
jednostek budżetowych: dochody - 96 000 zł, wydatki - 96 000 zł.

Burmistrz Wasilkowa - Pan Adrian Łuckiewicz wniósł poprawkę, poprosił o
wpisanie do budżetu zadanta,,Dokumentacji technicznej świetlicy w Sochoniach 20 tys.

z wykupów w pkt. 12 w załączniku inwestycyjnym".

Radna Rady Miejskiej - Pani Magdalena Jakuć zalważyŁa, że zŁożyła wniosek na

Komisji Rewizyjnej, który został przegłosowany w kwocie 30 tys. zł, poprosiła o

przegłosowanie tego wniosku,

Przedstawiciel Kancelarii Radców Prawnych -Pan Jakub Ławniczak wyjaśnił, że

najpierw powinien zostać przegłosowany wniosek dalej idący czylina kwotę 30 tys. zł.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jaroslaw Aleksander Zalejski zapytało zwrot

w opinii RIO ,,niepokojąca tendencja w procesie konstruowania WPF Gminy
Wasilków".

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska odpowiedziała,żeprognozazewzgIędl:
na kedyt jest do 2034 r, a jest oczyr,viste że dokładnie nie możemy prognozowaó na tak

daleko do przodu. Jest to standardowe.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski zaml<nął

dyskusję, poddał pod głosowanie jawne uchwałę, dodał, że Regionalna lzba
Obrachunkowa wydała pozylywną opinię, kopia opinii stanowi załącznik Nr 18A do

protokofu.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków
nalata2020 - 2034 stanowizałącznik Nr 18 do protokołu.

wvniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA(1,5)

Andrzej Augustynowicz,ŁukaszMarcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena

JakuÓ, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Robert

Lewkowicz,Piott Adam Półtorak, Anna Pszczółka, Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,

Monika Targońska-D akowicz, Jarosław Aleksande r Zalej ski

Ad.13

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski przeszedł d,o

Punktu 13 porządku obrad- Uchwała w sprawie uchwalenia budzetu-Gminy Wasilków
na rok 2020.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski otworzył

dyskusję.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski zap5Ąał, czy
zgodne z Prawem są założenia, w których planuje się występowanie ujemnego salda
PomiędzY dochodami a wydatkami ogółem, a w następnych latach zakłada się
wYstępowanie nadwy żęk budżetowych, które posłu żą spłacie istniej ąceg o zadłużenia,
Po czYfn w kolejnych latach konstrukcja się przesuwa, co powoduje, że częśó danych
Planowanych w WPF przybiera diametralnie inne wartości po wykonaniu roku
budżetowego.

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska w trakcie roku budzetowego radni
Podejmują uchwałę, jeżelinie - dochody bieżące będą niższęniż wydatki bieżące.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Monika Targońska_Dakowicz
Przedstawiła wniosek Komisji rewizyjnej: o ujęcie w budzecie gminy Wasilków na rok
2020 zadania inwestycyjnego pod nazwą: Dokumentacja techniczna na świetlicę
wiejską w Sochoniach o wartości 30.000,00 zł, jako źródło finansowania wskazuje
zmniejszenie o kwotę 30.000,00 złw pozycji pod nazwą: Wykup gruntów (Załączniknr
3 do projektu budżetu), wniosek stanowi zalącznikNr 19 do protokołu.

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska powiedziała, że zmiany dotyczą
wykupu gruntów, 100 tys. złpod budowę ronda, 150 tys. zł. pod budowę centrum
kultury.
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Zastępca Burmistrza - Pani Dominika Jocz uzupęłniła wypowiedżPani Skarbnik,

łvykupy zostały zaplanowane na konkretne inwestycje, przesunięcia będą stanowiły

zagr ożenie d|a rcalizacj i inwestycj i.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - Pan Robert
Lewkowicz zalważył, że biorąc pod uwagę konkursy, budowa Centrum Kultury

dopiero będzie w fazię projektowania.

Burmistrz Wasilkowa - Pan Adrian Łuckiewicz powiedzi ał, że pewne środki spłyną,

jednak warto zadac sobie pytanie, z czego zostaną pokrYe inwestycje, jeżeli wejdą

kolejne projekty np. remont przedszkola, szkoĘ w Studziankach, ul Kamienna i Lipowa.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - Pan Robert.
Lewkowic z w skazał zwr oty z proj ektów.

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska na Sochonie wpłyną środki w
przyszłym roku, co zmniejszawolne środki.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski stwierdził, że

gmina powinna się rozwijać cała, a nie tylko jej fragmenty.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - Pan Janusz Kozłowski zapytał o wycenę

budowy świetlicy w Sochoniach, jakiej wielkości będą to koszty, czy są jakieś plany co

do rozmów o świetlicy.

Radna Rady Miejskiej - Pani Magdalena Jakuć odniosła się do pytania radnego

Kozłowskiego - kwestia tabyła poruszana przez mieszkańców, sołtys, nazebraniach,

w których Pan uczestniczył.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - Pan Karol Krakowiecki mieszkańcy

nieustannie zgłaszająproblem z oświetleniem, chodzi o modernizację 5 lamp.

Zastępca Burmistrza - Pani Dominika Jocz zauważyła, że jeżeli chodzi o

modernizację lamp, może to byó realizowane z wydatków bieżących, a nie inwestycji,

od wykupu gruntów uzalężnione sąrealizacje inwestycji.

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska na prośbę Radnej - Pani Anny
P szczółki omówiła załącznik inwestycyj ny do budżetu.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski zgłosił

wniosek formalny o budowę całej ul. Dwornej w Studziankach i przesunięcie środków



z budowY ul. GÓrnej i Poziomkowej w Jurowcach. Powiedział, że mieszkańcy
mieszkający tam od kilkudziesięciu lńwalcząo budowę tej drogi od ok. 10 lat,

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska zauważyła, że inwestycja ul. Górnej i
Poziomkowej w Jurowcach jest inwestycją wynikającą z pewnej umowy społecznej.

WicePrzewodniczący Rady Miejskiej -Pan Janusz Kozłowski dodał, ze mieszkańcy
bardzo się w to zaangażowali, nie możnaniszczyć inicjatywy lokalnej.

Przewodniczący Komisji Oświatyn Kultury i Spraw Społecznych - Pan Robert
Lewkowicz zapsĄał, czy umowa była podpisywana z Burmistrzem, jakie byłyby
konsekwencje przeniesienia środków z tej inwestycji.

Przedstawiciel Kancelarii Radców Prawnych -Pan Jakub Ławniczak podstawową
konselavencją będzie brakrealizacji inwestycjize strony mieszkańców, do umów takich
mają zastosowanie przepisy kodeksu cywilnego. Jeżęli powstanie szkoda po stronie
mieszkańców gmina możę byó pociągnięta do odpowiedzialności.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski zobowiązał
się do doPilnowania, aby inwestycja ul. Poziomkowej i Górnej w Jurowcach zostńa
ztęalizowana w przyszłym roku.

Burmistrz Wasilkowa - Pan Adrian Łuckiewicz każdy może złożyć wniosek w
ramach inicjatywy lokalnej, po podpisaniu umowy przeniesienie inwestycji,
wProwadzęnie zmian do budżetu poprawką w trakcie roku należy wyłącznie do
komPetencji Burmistrza. Zaapelował o dochowanie zobowiązańi poważne traktowanie
mieszkańców.

Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewic z dodał, że od,20l2r. stawia sobie pytanie jak duże
Śro dki przedsiębi or ca przęznacza na poprawę dr o gi przy ul. Dwomej dlate go inwestycj a
została wpisana do budZetu, jezeli zostaną środki z ptzetargów zostanie w większym
zakresie wykonana ul. Dworna, ale nie można zaprzepaścić inicjatywy lokalnej.

Przedsiębiorca z ul, Dwornej, który mieszka w Studziankach mieszka i od I99I r.

Prowadzi działalnośó powiedział, że należy zachowaó umiar i kolejność rueczy. Dodał,
za Świadczone usługi na tzecz poprawy drogi nigdy nie wystawił urzędowi faktury,
również na własny koszt odśnieza drogę.

RadnY - Pan Robert Lewkowicz zapytał, czy jest jużprojekt na budowę drogi przy u!.
Poziomkowej.
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Kierownik Wydz. BGGN - Pan Piotr Kruszewski odpowiedzial, że projekt jest, nie

ma natomiast jeszcze pozwolenia na budowę,

Zastępca Burmistrza - Pani Dominika Jocz poprosiła o niełączenie tych dwóch

inwestycji, ponieważ są zupełnie od siebie niezależne. Wniosek o inicjatywę lokalną był

procedowany jeszcze w poprzedniej kadencji.

Sekretarz - Pan Zbigniew Tochwin powiedział, że gmina realizuje inwestycje w

różnych formach, j"dną z nichjest inicjatywa lokalna, umożliwia zwiększenie zadah

inwestycyjnych gminy a realizacja tej inwestycji zwiększy udział mieszkańców w

inwestycj ach gminnych.

Radny - Pan Janusz Kozłowski zaproponował zgłoszenie ul. Dwornej do projektów

na pozyskanie środków zewnętrznych.

Radna - Pani Anna Pszczółka przyznała dtlżąrację przedsiębiorcy doceniając wkład

w prace o przystosowanie tej drogi jak i sąsiednich do stanu używalności; stwierdziła,

że radnipowinni pochylić się nad tym, aby zapewnić środki na tą drogę.

Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz zauvłażyŁ, że po raz pierwszy inwestycja

związana z tą drogąpojawiła się w budżecie, że zdaje sobie sprawę z tego, że kwota

100.000 złotych nie jest wystarczaj ąca, ale to krok w kierunku rozpisania przetatgu na

tą drogę.

Radny - Pan Karol Krakowiecki zapfiał, co Burmistrz zamięrza wykonać za tę

100.000 złotychbiorąc pod uwagę, że jest jużprojekt i oświetlenie.

Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz odpowiedział, że kwota ta pozwala otworzyó

ptzetatg na tą inwestycję.

Zastępca Burmistrza - Pani Dominika Jocz dodała, że wpisanie w takiej kwocie

inwestycji do budzetu jest gwarancją, że w nąbliższej przyszłości zostanie wykonana.

Radny - Pan Robert Lewkowicz zapytał o umowy kredytowe podpisane w tym roku.

Skarbnik - Pani Joanna Kunikowska odpowiedziŃa, ze kredyt dfugoterminowy

zaciągnięto w wysokości 3.504.000 złotych.

Przewodniczący-Pan Jarosław Aleksander Zalej skizarządził przerwę o godz. 1825.

Wznowienie posiedzenia 1 835,
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RadnY - Pan Robert Lewkowicz poprosił Burmistrza o publiczne potwierdzenie
deklaracji w kwestii modęrnizacji lamp przy ul. E. Plater.

BUrmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz zadęklatował wymianę 5 lamp na ledowe przy
ul. E. Plater w ciągu roku, ze środków bieżących.

RadnY - Pan Łukasz Marcin Bojanowski wyraził swoje zdanie, że drogi należy
ręalizowaĆ Porządnie i na lata, dlatego środki zaplanowane na ul. Dworną pozwolą
PrzekonaĆ się, ile realnie będzie kosztowała , zdjęcie środków z iłtnej inwestycji może
spowodowaó,że nie zostanie wykonana żadna.

RadnY - Pan Robert Lewkowicz poprosił o deklarację w sprawie określenia
konkretnych ram czasowych na wymianę lamp.

Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz odpowiedział, że jest to do zrealizowania w
przyszłym roku, ze postaramy się, aby nastąpiła w pierwszym półroczu.

Kierownik WYdz. BGGN - Pan Piotr Kruszewski powiedział, żę wymiana lamp
może być wykonana w ciągu 3-4 miesięcy - ustalenia, następnie wykonanie.

RadnY - Pan Karol Krakowie cki zauważył, że planując inwestycję prabycznie nigdy
nie jest znarLa dokładna kwota.

RadnY - Pan Robert Lewkowicz vlycofał wniosek o wprowadzęnie do budzetu
modernizacji oświetleniaprzy ul. E. Plater.

ZastęPca Burmistrza - Pani Dominika Jocz powi edziała, że wniosek o wykonanie
remontu nigdy nie był wnioskiem inwestycyjnym,

RadnY - Pan Michał Król zauważył, że od lat składa wniosek do budzetu, skłania się
do tego, aby wykonaĆ omawianą drogę, alę czasna składanie wniosków do budzetu juz
minął.

RadnY - Pan Piotr Półtorak zapytał, czy dofinansowanie na ul. Białostockiej zostanie
przęzfiaazone również na wykonanie oświetlenia.

Kierownik WYdz. BGGN - Pan Piotr Kruszewski odpowi edział, że ze wstępnych
rozmów z Urzędem Wojewódzkim wynikało, że pieniądze z dofinansowania będą
mogłY bYÓ Przeznaczone równiez na oświetlenie, ale ostatecznej decyzji jes zcze nię ma.
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Skarbnik - Pani Joanna Kunikowska powiedziała, że jeżeli Wojewoda nie pozwoli

na przeznaczenię środków na oświetlenie, to 300.000 zł jest do zwrotu, a nie do

wykorzystania.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Monika Targońska-Dakowicz
przedstawiła wniosek Komisji rewizyjnej: o ujęcie w budzecie gminy Wasilków na rok

2020 zadania inwestycyjnego pod nazwą: Modernizacja oświetlenia ul. Emilii Plater w

Wasilkowie o wartości 50.000,00 zł, jako źrodło finansowania wskazuje zmniejszenie

o kwotę 50.000,00 zŁw pozycji pod nazwą: Wykup gruntów (Załączniknr 3 do projektu

budżetu), stanowi załącznikNr 20 do protokołu,

Przewodniczący- Pan Jarosław Aleksander Zalejski poddał wniosek Pod
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych: 15 głosowało - za,0 , głosów

przeciwnych, 0 - głosów wstrzymujących się.

Przewodniczący- Pan Jarosław Aleksander Zalejski zgłosił wniosek formalny o

budowę całej ul. Dwornej w Studziankach i przesunięcie środków do wys. 300.000 złz
budowy ul. Górnej i Poziomkowej w Jurowcach.

Przewodniczący Pan Jarosław Aleksander Zalejski poddał wniosek
głosowanie. W głosowaniu wzięło lldział 15 Radnych: 8 głosowało - za, I -

przeciwny, 6 - głosów wstrzymujących się.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski zam?,nął

dyskusję, poddał pod głosowanie jawne uchwałę ze zmianarrti wprowadzonymi

wnioskami, dodał, że KomisjaŁadu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej nie

wydała pozytywnej opinii, opinia stanowi załącznikNr 21 do protokofu.

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej nie zaopiniowała

pozytywnie projektu budżetu gminy na 2020t, opinia stanowi załącznik Nr 22 do

protokołu.

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt budZetu gminy na 2020r., z

uwzględnieniem wniosków zgŁoszonych przez Komisję, opinia stanowi zalącznik Nr
23 do protokołu.

Regionalna lzba ObrachuŃowa pozytywnie zaopiniowała projekt budZetu gminy na

2020 r., kopia opinii stanowi załącznikNr 24 do protokofu.

pod
głos
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Głosowano w sprawie:
Uchwała w sPrawie uchwalenia budzetu Gminy Wasilków na rok 2020 stanowi
załącznikNr 25 do protokofu.

Wvniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (I5)
Andrzej Augustlmowicz, Łukasz Marcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena
JakuĆ, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Rotert
Lewkowicz,Piotr Adam Póhorak, Anna Pszczółka, Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,
Monika Targońska-Dakowicz, Jaro sław Aleksande r Zalej ski

Głos zabrał poseł - Pan Paweł Krutul, który przedstawił się i złożył życzenia na
nadchodzący rok.

Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz podziękował Panu posłowi zaprzybycie iwyraziŁ
nadzieję na dobrą współpracę.

Ad. 14

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski przeszedł do
Punktu L4 Porządku obrad i przedstawił plan praay Rady Miejskiej w Wasilkowie na
2020 rok,

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Wasilkowie na 2020 rok.

wvniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTMYMUĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (I5)
Andrzej Augustynowicz,Łukasz Marcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena
|akuĆ, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Roiert
Lewkowicz,Piotr Adam Półtorak, Anna Pszczółka,Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,
Monika Targońska-Dakowicz, Jarosław A leksande r Zalej ski

Plan PracY Rady Miejskiej w Wasilkowie na 2020 rok2020 stanowi zalącznik Nr 26
do protokołu.
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Ad. 15

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski przeszedł do

punktu 15 porządku obrad- Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na

2020 rok

a) Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr
27 do protokołu;

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych; .

wvniki głosowania

ZA: IS,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (I5)
Andrzej Augustynowicz,Łu|<aszMarcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena

Jakuć, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Rober1

Lewkowicz,Piotr Adam Półtorak, Anna Pszczołka, Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,

Monika Targońska-Dakowicz, Jarosław Aleksander Zalej ski

b) Plan pracy Komisji Ładu Przęstrzennego i Infrastruktury Techn tcznej stanowi

załącznikNr 28 do protokołu;

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie planu pfacy Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Techntcznej;

Wvniki glosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁoSU: 0, NIEOBECNI: 0

W}rniki imienne:

ZA (I5)
Andrzej Augustynowlcz,ŁukaszMarcin Bojanowski, Marek lgnatowski, Magdalena

Jakuć, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Robert

Lewkowicz, Piotr Adam Półtorak, Anna Pszczółka, Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,

Monika Targońska-Dakowicz, Jarosław Aleksander Zalejski

26



c) Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznikNr 29 do protokołu;

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej; .

wvniki głosowania
ZA: I5,PRZECIW: 0, WSTMYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁoSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA(I5)
Andtzej Augustynowicz,Łukasz Marcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena
JakuÓ, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Robert
Lewkowicz,Piotr Adam Półtorak, Anna Pszczółka, Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,
Monika Targońska-Dakowicz, Jarosław Aleksande t Zatejski

d) Plan Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -Bieżąca analizaskarg, wniosków i
PetYcji składanYch Radzie Miejskiej w Wasilkowie oraz przygotowywŃe projektów
stanowiska Rady w tych sprawach,

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

wvniki glosowania
ZA: 15, PMECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
Z^Q5)
Ą$rzej Augustyno w icz, ŁŃasz Marcin B oj anowski, Marek I gnatowski, Magdalena
JakuÓ, Maręk Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Rotert
Lewkowicz,Piott Adam Półtorak, Anna Pszczółka,Tomasz Sawicki, Adam Szmurło,
Monika Targońska-Dakowicz, Jarosław Aleksander Zalejski

Ad. 16

Przewodniczący - Pan Jarosław Aleksander Zalejski przeszedł do punktu 16
porządku obrad-Sprawy różne.

Radna - Pani Monika Dakowicz-Targońska poprosiła o informację, kiedy Wodociągi
przejmą sieó na uL Zacisznej.

Burmistrz Pan Adrian Łuckiewicz odpowiedział, żę Wodociągi przejęły
infrastrukturę wodno-kanalizacyjnąWzy ul. Zacisznej, dobra informacja.leiitat<a, zÓ"od
01.01.2019 r, mieszkańcy będą mieli jednolite stawki dla Miasta Białystok i Gminy
Wasilków.

21



Radna - Pani Anna Pszczółka podziękowała za wykonanie prac ptzy dublerach
przy uI. GrodzieńskiĄ, zap3Ąała czy będą jeszcze wykonane poszerzenia.

Kierownik Wydz. BGGN - Pan Piotr Kruszewski powiedziaŁ, że zostało wykonane
wszystko w ramach nieistotnego odstępstwa od projektu.

Radny - Pan Robert Lewkowicz zapytŃ, czy gmina ma łvpływ na stawki
wozokilometrów BKM-u.

Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz odpowiedział, że Prezydent Miasta Białegostoku
ustala stawki wozokilometrów, a radni Miasta Białegostoku ustalają stawki zabilety,

Radny - Pan Karol Krakowiecki zaplĄń o odpowiedź na pismo w sprawie
dofinansowania wigilii dla seniorów.

Zastępca Burmistrza - Pani Dominika Jocz odpowiedziała, że pismo wpłynęło w
piątek, a spotkanie organizacyjne zostało przeprowadzone wcześniej, więc sprawastaŁa
siębezprzedmiotowa.

Radny - Pan Karol Krakowiecki powiedział, że pismo wpłynęło 6 grudnia, a wigilia
seniorów odbyła się 14 grudnia.

Zastępca Burmistrza - Pani Dominika Jocz odpowiedziaLa, żę zasadnejest, że tego

typu spotkania organizowane są we własnym zakresie, wsparcie było ze strony
Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie.

Radny - Pan Piotr Półtorak zapytał, czy możliwe jest, aby postawić fotoradar na ul.

Białostockiej, w okolicach Doliny Cisów.

Kierownik Wydz. BGGN - Pan Piotr Kruszewski powiedział, że umiejscowienie
fotoradaru planowane jest przy ul. Białostockiej, który po przekroczeniu dozwolonej
prędkości będzie kierowców ostrzegał komunikatem,,zwolnij'.

Radny - Pan Robert Lewkowicz zapytaŁ, co się dzieje w kwestii monitoringu.

Sekretarz - Pan Zbigniew Tochwin monitoring nie zmieścił się w budzecię gminy na

20ż0 rok.

Radna - Pani Magdalena Jakuć zapytała o warianty obwodnicy PKP, czy na

spotkaniu wynikły jakieś nowe ustalenia.

Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz odpowiedziń, żę w czasie ostatniego spotkania
nie wniesiono żadnych nowych propozycji, ustaleń, nie było na nim przedstawiciela
PKP.

Radny - Pan Robert Lewkowicz zapytał, kiedy pojawi się plan zagospodarowania
przestrzenrte go obej muj ący o siedle,,Lis ia Góra".



Kierownik WYdz. BGGN - Pan Piotr Kruszewski odpowie dział, że analizowany jest
projekt przedstawi ony przęzproj ektantów.

Przewodniczący - Pan Jarosław Aleksander Zalejski poprosił w imieniu radnych o
umieszczenie życzeń Świątecznych wyznawcom prawosłuwia na stronie Uizędu
Miejskiego w Wasilkowie. Dodał, że w tym roku wyjątkowo życzenia były wysłane
tylko od Burmistrza.

Przewodniczący - Pan Jarosław Aleksander Zalejski nawiązał do postu na fb na
temat 500+. Otrzymał informację , że 20 grudnia pieniądze trafiły na konto mieszkańca.
PoProsił o wyjaśnienie, dlaczego Burmistrz, skoro możę to zrobić zarządzeniem a
niekoniecznie uchwałą, przekazał informację w mediach, że przez przesunięcie sesji
w}płata 500+ była zagrożona.

Skarbnik - Pani Joanna Kunikowska odpowi edziała, że przedgłosowaniem wniosku
o Przerwę chciała zabraó głos - ten nie zostŃ jej udzietony, miała wyjaśnió, ze
nieuchwalenie zmian do budżetu uniemożliwi wypłatę 500+, zmiany w budzecie na
wypłatę środków zostĘ dokonane zarządzeniem Burmistrza.

RadnY-PanRobertLewkowiczzapylŃ,czy38.000 złotychtobyłyśrodkikonkretnie
na 500+ czy na obsługę programu.

Skarbnik- Pani Joanna Kunikowska odpowiedziaŁa,że obsługa to 0,850ń, wszystkie
środki muszą być uruchomione jednocześnie.

RadnY - Pan Piotr Półtorak zapytał czy uchwał ę trzebapodjąó z miesiąca na miesiąc,
więc jak możliwe jest dokonanie zmian, kiedy sesja przyp ada naostatni ari"t miesiąca.

Skarbnik - Pani Joanna Kunikowska odpowiedziaŁa, że kompetencje ma również
burmistrz, jednak większośó zmian jest przyjmowana uchwałą.

Radny - pan piotr półtorak - czylizagtożeniarealnego nie było?

Skarbnik - Pani Joanna Kunikowska powiedziała, że musiała poświęció noc na
dokonanie zmian, procedowanie na takiej zasadzię zostało przejęie po poprzedniej
Skarbnik.

Radny - Pan Robert Lewkowicz zapytał, kiedy wpłynęło pismo od Wojewody z
prośbą o wypłacenie.

ZastęPca Burmistrza - Pani Dominika Jocz powie działa, żę nię ma to znaczęnia.

ZastęPca Burmistrza Pani Dominika Jocz odnośnie życzeń świątecznych
Powiedziała, że mail z życzeniami od radnych zostałwysłany przezPrzewodni czącego
w ostatniej chwili, w związku z tym poprosiła o 2-3-dniowe wyprze dzenie wys}łania
maila, z tr eścią uzgodnioną ze wszystkimi radnymi.
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Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz poprosił o wzajemny szacunek, poinformowanie,
że są plany naprzęrwanie sesji.

Radny - Pan Karol Krakowiecki wyraził ubolewanie, że zabrakło gestu ze strony
Burmistrza w postaci życzeh na łamach Gazety Wasilkowskiej do rudnych oraz
umieszczen ia życzeń od Rady Miej skiej,

Przewodniczący - Pan Jarosław Aleksander Zalejski zapytał, kto ponosi koszty
drugiego nakładu Gazety Wasilkowskiej,

Zastępca Burmistrza - Pani Dominika Jocz powiedziała, żebyć może był to błąd w
stopce redakcyjnej. Nakład to 2 tys. egz., ze względu na okres świąteczny gazeta

cieszyła się dużym powodzeniem.

Przedsiębiorca podziękował za zwiększenie środków na budowę ul. Dwornej i złożył
życzenta noworoczne,

Radna - Pani Monika Dakowicz-Targońska poinformowała o zmniejszeniu składu
klubu radnych,,Nasz WasilkóW'.

Przewodniczący -Pan Jarosław Aleksander Zalejski podziękowałzadotychczasową
współpracę, zadeklarował, że jest radnym niezależnym oraz złożył noworoczne
życzenia mieszkańcom.

Burmistrz - Pan Adrian Łuckiewicz złożył zebtanym i mieszkańcom życzenta
no\Moroczne.

Ad 17

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Jarosław Aleksander Zalejski przeszedł do

punktu 17 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z XVI sesji RM.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XVI sesji RM.

wvniki głosowania
ZA: I4,PRZECIW: 0, WSTRZYMUĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (I4)
Andrzej Augustynowicz,ŁukaszMarcin Bojanowski, Marek Ignatowski, Magdalena
Jakuó, Marek Kojło, Janusz Kozłowski, Karol Krakowiecki, Michał Król, Robert
Lewkowicz, AnnaPszczółka, Tomasz Sawicki, Adam Szmurło, Monika Targońska-
Dakowicz, Jarosław Aleksander Zalejski
BRAK GŁOSU (1)
piotr Adam półtorak

30



Ad 18
Przewodniczący Rądy Miejskiej - Pan Jarosław
wyczerpaniem poruądku obrad XVII sesji Rady
w Sesji i zamknął obrady o godzinie 2006.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Aleksander Zalejski w związku z
Miejskiej podziękował za udział

Obradom p odniczył:

Jarosław AleĘÓnde r Zalej ski

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
Pełne nagranie audio - wideo przebiegu obrad sesji dostępne jest w Biuletynie Informacjipublicznej i na stronie internetowej urzędu Miejskiego w wasilkowie.

3l




